
Title (en)
Stator for a helical gear pump.

Title (de)
Stator für Exzenterschneckenpumpen.

Title (fr)
Stator pour pompe à vis.

Publication
EP 0209099 A1 19870121 (DE)

Application
EP 86109623 A 19860714

Priority
DE 3525529 A 19850717

Abstract (en)
[origin: US4863359A] The stator comprises a rigid tubular casing and an elastic lining which is tightly enclosed by the casing and symmetrical with
respect to the longitudinal center axis of the stator. The inner surface of the lining forms a multiple thread and, in cross section, consists of a number
of sections near the axis equal to the number of courses of the thread and an equally great number of concave arcs. The lining has a minimum
thickness each at the concave arcs and a maximum thickness each near at least two of the transitions between the sections near the axis and the
concave arcs.

Abstract (de)
Der Stator hat einen starren rohrförmigen Mantel (10) und eine elastische Auskleidung (20), die vom Mantel (10) eng umschlossen und in Bezug auf
die Mittellängsachse (A) des Stators symmetrisch ist. Die Innenfläche (22, 28) der Auskleidung (20) bildet ein mehrgängiges Gewinde und besteht
im Querschnitt aus einer der Gangzahl des Gewindes gleichen Anzahl achsnaher Abschnitte (22) sowie einer ebensogroßen Anzahl konkaver
Bogen (28). Die Auskleidung (20) hat an den konkaven Bogen (28) je ein Dickenminimum (30) und nahe mindestens zweien der Übergänge (II, VI)
zwischen den achsnahen Abschnitten (22) und den konkaven Bogen (28), je ein Dickenmaximum (32).
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